



QUESTIONS & ANSWERS 001

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED209760. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED.

Question No. 1:

Could the Crown please confirm whether the required security clearance must be obtained and in place at the time of the bid submission, or is it permissible for our team to secure the clearance status at a later stage in the process?

Answer No. 1:

ISED expects all proposed resources to have a valid security clearance at the time of bid submission. Obtaining proper organizational or personnel security clearances can take some time which would cause significant delays.

Question No. 2:

If our proposed resources and experts are based outside of Canada and possess security clearances from their respective countries, will the Crown recognize and accept these international security clearances as valid, or will they need to undergo a separate clearance process within Canada?

Answer No. 2:

Resources must possess active security clearances in Canada. International security clearances will not be deemed admissible in the submission.



QUESTIONS ET RÉPONSES 001

Ce document est émis pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la DP # ISDE209760 d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada. TOUS LES TERMES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT INCHANGÉS.

Question n° 1 :

La Couronne pourrait-elle confirmer si l'habilitation de sécurité requise doit être obtenue et mise en place au moment de la soumission de l'offre, ou si notre équipe peut obtenir l'habilitation à un stade ultérieur de la procédure ?

Réponse n°1 :

L'ISDE attend de toutes les ressources proposées qu'elles disposent d'une habilitation de sécurité valide au moment de la soumission de l'offre. L'obtention d'une habilitation de sécurité pour l'organisation ou le personnel peut prendre un certain temps, ce qui entraînerait des retards importants.

Question n° 2 :

Si les ressources et les experts que nous proposons sont basés à l'étranger et possèdent des habilitations de sécurité de leurs pays respectifs, l'État reconnaîtra-t-il et acceptera-t-il ces habilitations de sécurité internationales comme valides, ou devront-ils se soumettre à une procédure d'habilitation distincte au Canada ?

Réponse n° 2 :

Les ressources doivent posséder une habilitation de sécurité active au Canada. Les habilitations de sécurité internationales ne seront pas considérées comme admissibles dans la soumission.